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Czy przeciętny amator skorzysta z organizacji Pucharu Świata FIS w
Polsce?
Autor: Szklarz - 02/13/2012 16:47
_____________________________________

Waszym zdaniem my amatorzy skorzystamy jakoś z organizacji Pucharu Świata w Szklarskiej Porębie?
Nie mogę się oprzeć wrażeniu, że pieniądze pójdą w błoto. Co zostanie po imprezie w Jakuszycach lub
Szklarskiej Porębie? Chociaż jeden parking więcej? Jedna szatnia, toaleta? Jakie jest Wasze zdanie?
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ragozd napisał(a):

Alicja napisał(a):

Liczyłam chociaż na dodatkowy parking, choć przyznam, że nie bardzo widzę, gdzie można
wygospodarować takie miejsce.

Nie w parkingi powinno się iść, a zwiększenie ilości pociągów.

Racja, ale wtedy potrzebujemy ciepłych szatni z zamykanymi szafkami, w których można zostawić
wierzchnią warstwę odzieży i torbę z suchymi rzeczami na przebranie.
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O tak - i jeśli opłatę za wstęp połączymy z tego typu udogodnieniami + zniżka na pociąg, w Orlem czy u
Robaczka - to taki kompleksowe rozwiązanie ma rację bytu - tu nawiązuję do propozycji opłat za trasy.
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